
  
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Hembesök av folktandvården   
Till Folktandvårdens ordförande Barry Gustafsson (S).  
 

 
Det har kommit till min till kännedom att ett brev har gått ut från Folktandvården under 
vintern/våren att folktandvården erbjuder hembesök för att undersöka tandstatus hos olika 
grupper av människor. 
 När denna information kom mig tillhanda blev jag väldigt förvånad att Folktandvården ens 
tänker tanken i dessa coronatider att göra hembesök med tanke på både personal och 
patienter.  

 
Med anledning av ovan ställer jag frågorna:  
 

1. Stämmer den information som nått mig? 
 

2. Om ovanfråga stämmer, redogör för hur ni tänkte. 
 

3. Till vilka grupper har erbjudandet gått ut? 
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